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Abstract (en)
[origin: WO8809752A1] The invention relates to method for placing a garbage sack made of paper into a stand for filling, and for removing the filled
sack from the stand. The sack has inwardly deflected lateral folds (1), and the sack is higher than the stand. The sack also has a lower fold (5)
parallel to the bottom. When the sack has been filled, it is raised by the mouth, whereby the lower fold is straightened and the contents are dropped
on the bottom of the sack. After this the mouth of the sack can be easily closed.

Abstract (fr)
Le procédé décrit permet de placer un sac a ordures en papier dans un support pendant son remplissage et d'enlever du support le sac rempli. Le
sac comporte des plis latéraux repliés vers l'intérieur (1) et la hauteur du sac est supérieure au support. Le sac comporte également un pli inférieur
(5) paralléle au fond. Lorsque le sac est rempli, il est soulevé par les rebords de son ouverture, les plis inférieurs se dépliant et le contenu tombant
alors au fond du sac. L'ouverture du sac peut ensuite étre fermée sans probléme.
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